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Fysikteknologsektionen, Chalmers

Studienämnden vid Fysik
Protokoll fört vid SNFTM -möte

25 november 2020

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Oliver Thim
Vice Ordförande Patrik Wallin Hybelius

Kassör Linnea Hallin
Sekreterare Victor Salomonsson

Veckobladerist Mikael Eriksson
Kandidatansvarig Christian Josefsson

Masteransvarig Tobias Gabrielii
Matansvarig Mijo Thoresson [12:20-]

Årskursrepresentant Samuel Martinsson

§1 Mötets
öppnande

Oliver Thim öppnar mötet kl. 12:00.

§2 Val av
justerare

Tobias Gabrielii väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda
bordet

• Patrik har mailat med doktorander och fått lite feedback på Cocktailpartyt från
Ulf. Han har även varit på kursnämnd. Minnesanteckningar ligger i driven.

• Christian har varit i kontakt med några av kursutvärderare och skall be de som
är ensamma fråga sina vänner om de kan tänka sig hjälpa till.

• Oliver har varit på Nollans möte 20/11. Mötets innehåll gicks igenom för de
som inte var där.

• Linnea har haft kontakt med en student som inte får kontakt med SYV. Om
det inte löser sig så skall vi se om vi kan nå ut till dem.

• Tobias har varit på möte och diskuterat programplanen. Vi har även fått svar
på mailet angående mastersföreläsningarna på plats.
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§5 Kurser

• F1,TM1: Det flyter på.

• F2: Det är en dugga i El-fält annars så flyter allt på.

• TM2: Det flyter på.

• F3,TM3: Det är många inlämningar men det är som vanligt.

• Master: Det är många inlämningar på vissa masters. Mycket stress men det
är som vanligt.

§6 Kursnämnder Christian har skapat ett dokument om vem som skall gå på vilka kursnämnder. Det
ligger i driven.

§7 Möte med
PA, SYV

Vi hade ett möte med PA och SYV där bland annat fråga om att koppla ihop Expfysen
och Statdaten kom upp. Tobias och Mikael tog på sig att undersöka frågan denna
fråga. Vi vill kalla till ett till möte veckan innan jul.

§8 SNFrågaSNF Vi vill slipa på konceptet för SNFrågraSNF då inte väldigt många kom förra gången.
Tanken är att göra det mer som ett till ett tillfälle att umgås än att fråga oss saker.
För att locka fler så skulle vi kunna köra en Kahoot eller dylikt. Vi vill även testa
att bjuda in folk till våra möten.

§9 Övriga frågor • Video kvalité på zoom: Nyligen så har det varit dålig bildkvalitet på zoom-
föreläsningarna. Några föreläsare har tagit till Youtube, men en annan central
lösning undersöks.

• Baka med Julie: Julie har vart i kontakt angående att ha ett bakarr med oss
och bakisklubben. Vi bordlägger diskussionen kring detta till ett senare möte.

§10 Nästa möte Nästa möte blir 2 december 2020.

§11 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Oliver kl. 13.07.
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Oliver Thim
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Tobias Gabrielii
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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